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内容概要

《新课标英语阶梯阅读丛书(第7辑9年级)(套装共10册)》为《新课标英语阶梯阅读丛书》第7辑，共收
录《兽医的一天》、《蝙蝠》、《旗帜》、《绝妙神牙》、《奇妙的发明》、《人类绘画史》、《感
官》、《玻璃瓶是怎么被回收和制造的？
》、《石器时代的生活》、《十二月份的故事:一个希腊传说》。
     英语是一种活的语言，要想掌握并灵活地运用它，除了掌握语音、语法外，还必须进行大量的阅读
。
阅读是读者与文章之间互动的一种信息加工方式，是读者积极主动地在其语言知识背景知识的参与下
对文章中的信息进行重新加工和建构和复杂过程。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<新课标 英语阶梯阅读丛书（全十册）>>

书籍目录

《兽医的一天》《蝙蝠》《旗帜》《绝妙神牙》《奇妙的发明》《人类绘画史》《感官》《玻璃瓶是
怎么被回收和制造的？
》《石器时代的生活》《十二月份的故事:一个希腊传说》

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<新课标 英语阶梯阅读丛书（全十册）>>

章节摘录

插图：It is now mid-afternoon, and Kathy's sandwiches are still in their wrapper. The afternoon consultations are
due to start, and two clients are already in the waiting room. John will see them.Kathy goes into the second
consulting room where another patient is already waiting. This is a black cat called Grey who has lost most of the
hair down his back.Kathy questions the owner about the animal's history. In many such cases, the cause of the hair
loss is a flea allergy, but the owner has taken the right preventative measures for Grey,so there must be another
cause.Kathy suspects that Grey may be allergic to certain types of food. A procedure called a skin biopsy  will help
to determine the cause of the problem. This involves taking a small sample of skin, which is then sent to a
laboratory for microscopic examination. The owner agrees to the operation, and Grey is booked in for an
anaesthetic and skin biopsy the next day.
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编辑推荐

《新课标英语阶梯阅读丛书(第7辑·9年级)(套装共10册)》是由山东教育出版社出版的。
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